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Protokół Nr 7/2024 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,  

Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa  

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 18 grudnia 2024r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczyła Beata Wiktorowicz - Przewodnicząca Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Beata Wiktorowicz – Przewodnicząca Komisji  – otworzyła posiedzenie Komisji i powitała 

wszystkich obecnych.  

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła kworum.  

 Przewodnicząca komisji poinformowała, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 

Ad. pkt. 2.  

 Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca listopada br.  

4. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

5. Ramowy plan pracy Komisji na rok 2025. 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Komisja przyjęła proponowany porządek obrad bez zmian.  

Ad. pkt. 3 

Przyjęcie protokołu z miesiąca listopada br. 
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Przewodnicząca poinformowała, że protokół Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa Rady Miejskiej w Opocznie nr 6/2024 z dnia 28 

listopada 2024r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym 

Statutem Gminy, jak również projekt protokołu został zamieszczony w informatorze programu 

e - sesja.  

Przewodnicząca zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu nr 6/2024 z dnia 28 

listopada 2024r.   

 Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 28 listopada 2024r.  

Komisja głosami: za – 5, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia                     

Nr 6/2024  z dnia 28 listopada 2024r. 

Ad. pkt. 4. 

 Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego; 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. 

W dyskusji głos zabrały: radna Anna Zięba, Skarbnik Gminy Beata Pawlik. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024 – 2040; 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 3 

do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radna Anna Zięba, Skarbnik Gminy Beata Pawlik, radna Alicja 

Szczepaniak, Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

c) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024; 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 4 

do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radna Anna Zięba, radna Jolanta Łuczka – Nita, Skarbnik Gminy Beata 

Pawlik, radna Alicja Szczepaniak. 

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

d) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w obr. Janów Karwicki; 



3 

 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

dwa projekty uchwał z pkt d) i e).   

Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w obr. 

Janów Karwicki stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Rożenek, Dyr. Wydz. GN Marzanna Wojciechowska, 

radna Anna Zięba, radna Alicja Szczepaniak, Z-ca Burmistrza Bartosz Milewski, radna Aneta 

Wdówka, Z-ca Burmistrza Jan Zięba, radna Beata Wiktorowicz.  

Anna Zięba – radna –  w związku z uchwałami dotyczącymi nabycia oraz sprzedaży 

nieruchomości znajdujących się na terenie Janowa Karwickiego zaproponowała, aby w 

pierwszej kolejności przystąpić do sprzedaży działki, a następnie zastanowić się nad zakupem 

kolejnej.  

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 4 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Janowie Karwickim; 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

f) rozpatrzenia wniosku Pani P.O. o uznanie dębu szypułkowego za pomnik 

przyrody;  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 7 

do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

g) ustalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Opocznie na rok 

2025.  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 8 

do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

Ad. pkt. 5.  

Ramowy plan pracy Komisji na rok 2025. 

Beata Wiktorowicz – Przewodnicząca Komisji – przedstawiła własny projekt planu pracy. 

W dyskusji głos zabrali: radna Alicja Szczepaniak, radny Andrzej Rożenek, Przewodnicząca 

Komisji Beata Wiktorowicz, Prezes PGK Jarosław Antoniak, radna Anna Zięba, Sekretarz 

Miasta Janusz Klimek.   
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Komisja przyjęła plan pracy zaproponowany przez Przewodniczącą Komisji.  

Plan pracy Komisji na 2025r. przedstawiony radnym przed posiedzeniem komisji stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

Plan Pracy Komisji na 2025r. zaproponowany przez Przewodniczącą stanowi załącznik nr 10 

do protokołu.  

Ad. pkt. 6 

Zapytania i wolne wnioski.  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił dwa dodatkowe projekty uchwał, które zostaną 

wprowadzone  do porządku obrad na najbliższej sesji RM (20.12.2024r.): 

- w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Opoczno na 

lata 2025 – 2027; 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

- w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą 

Sławno na realizację zadania z zakresu publicznego transportu zbiorowego o charakterze 

użyteczności publicznej.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Komisja przyjęła do wiadomości projekty uchwał.  

Alicja Szczepaniak – radna – zwróciła się z prośbą do PGK, aby jeszcze przed świętami odebrać 

odpady wielkogabarytowe z terenu miasta.  

Anna Zięba – radna – poruszyła temat zmiany organizacji pracy Rady Miejskiej i zmniejszenia 

liczby komisji stałych. Prosi, aby powrócić do tematu na najbliższej sesji.  

Ad. pkt. 7 

Zamknięcie posiedzenia.  

Godzina rozpoczęcia komisji 09.00, godzina zakończenia komisji 10.45 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.   

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

 

 Przewodnicząca Komisji  

                                                                                       Beata Wiktorowicz 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska 

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 

 


